
Geacht College,

Onder meer door informatiebrief no. 35 is de gemeenteraad op de hoogte gesteld van de komst in 
Wassenaar van Oekraïense vluchtelingen.

Opvang zou vnl. al gebeuren bij bekenden en familie en naar verwachting bij particulieren die ruimte 
ter beschikking stellen.

Eveneens werden 12 kamers ter beschikking gesteld in het v.d. Valk hotel. In dezelfde brief wordt 
gesproken over opvang van 70 vluchtelingen in Auberge de Kieviet.

Ook is in de vm. Den Deylschool inmiddels een onderwijs locatie in gereedheid gebracht voor de 
vluchtelingen. 

De Wassenaarde VVD heeft de volgende vragen:

1. Wat is de stand van zaken omtrent de opvang van Oekraïense vluchtelingen?
2. Is er een inschatting te maken over het welzijn van deze mensen?
3. Hoe is het met het onderwijs voor de kinderen in de vm. Den Deylschool?
4. Hoeveel Oekraïense vluchtelingen zijn inmiddels in Wassenaar geregistreerd?
5. Wanneer kunnen de 70 personen terecht in Auberge de Kieviet?
6. Kan het College een inschatting maken van de kosten voor de gemeente voor de huur van 

Auberge de Kieviet?
7. Worden de kosten van de huur van Auberge de Kieviet ook door het Rijk gecompenseerd?

In afwachting van uw antwoord,

Met vriendelijke groet

Monique van Deursen

Raadslid VVD


